
PROTOKOLL nr 4
vid sammanträde den 5/2 1979 i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse på Stadion.
Närvarande: Gustaf Douglas, ordf.,

Harry Holmberg, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Rolf Theblin, 
Lennart Oberg, 
Hans Troedsson (§§ 36—37) 
Karl Liliequist, sekr.

från kansliet: Einar Wikberg.
Förhindrade: Suzanne Dettner/Mathiasson,

Sture Danielsson, 
Knut-Uno Törnqvist, 
Bengt Broberg.

§ 36: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 3 från sammanträdet den 15/1 1979. Utan 

erinringar godkändes protokollet efter justering av ordföranden.
§ 37: Inför fotbollsårsmötet den 12/2 1979:

Rapporterade Hans Troedsson från fotbollsverksamhetens 
ekonomiska sida inför det stundande årsmötet i sektionen 12.2 1979. 
Ett rå-bokslut uppvisar att kr. 604.000:- är det gångna årets 
förlustsida, mot vilken står kr. 606.000:- som tillgång vid förra 
bokslutet 1977-1976. Ännu inga dispositioner vidtagna för beräknade 
intäkter i form av spelareförsäljningar (kan bli kr. 400.000:-) och 
del i VM-pengar från Fotbollsförbundet (100.000:-, som dock kan be
räknas gå till SEF:s pott och då kvittas mot att de s.k. matchav
gifterna till förbundet utgår under det kommande spelåret).

”Likviditetsmässigt ingen kris för dagen" var Troedssons 
samman fattning.

§ 38: Ishockeyärenden:

Redogjorde Einar Wikberg för hurusom ishockeysektionen 
planerar att sälja förköpsbiljetter till slutspelet med en form av 
"förköpsbevis på kr. 10:-/st." Därest Djurgården ej går till slut
spel skall kostnaden för förköpsbeviset anses förverkad och gå till 
DIF:s ishockeysatsning 1979/1980. Alla nuvarande VIP-kortinnehavare 
skall erbjudas denna service. Med optimal försäljning kan denna ge 
föreningen 2 x 8.600 x 10:- eller kr. 172.000:- Försiktigtvis kal
kyleras dock med endast 50-procentig försäljning och därtill reklam- 
och administrativa kostnader, varvid dock en behållning kan beräk
nas på c:a kr. 85.000:- utan skyldighet att ge gästande lag del av 
sådan intäkt.
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§ 39: Övriga sektionsrapporter:
Summariskt rapporterades från övrig sektionsverksamhet:

SM i 70-metersbacke 1979 till Christer Karlsson 
Ungdoms-SM i brottning till Jan Stennek 
Balansakt i bandy för att rädda platsen i div. III 
Nederlagsraden i div. II bruten i bowling 
DIF-fyran i bob 10:e i VM med Carl-Erik Eriksson

§ 40: Djurgårdsförvaltningens motionsanläggning:

Redogjorde Bo Brattlöf för Djurgårdsförvaltningens projekt 
med en mo tion sanläggning med möjlighet för DIF att ekonomiskt en
gagera sig i detta till kr. miljoner 9:- beräknade bygge. Be
slöts att ej ge vederbörande någon föreställning om att DIF har 
något intresse att engagera sig i projektet detta sett även mot 
bakgrund av DIF:s engagemang kring kommunens Hjorthagsutbyggnad.

§ 41: Rapport valberedningen i fotboll:

Föredrogs skrivelse från ordf. Hans Hellquist av den 2/2 
1979 i valberedningen för fotboll mynnande ut i följande förslag:

ordförande: Hans Troedsson 
övriga: Johan Björkman, 

Bengt Lindberg, 
Olle Hellström, 
Kian Lund, 
Curt Nyberg, 
Åke Wilhelmsson

Från Bo Hedvall i valberedningen anmäldes att endast samman
träden pr telefon kunnat hållas.

Efter diskussion kring namn av kontroversiellt slag beslöts 
att ej göra någon erinran mot valberedningens förslag.

§ 42: Samordning av lönestaten för ÖS och fotboll:

Anmälde Reine Gustafsson, att önskemål framställts från 
fotbollssidan, att lönerna för dess på Staionkans1iet arbetande 
tjänstemän (Åke Barrling, Margareth Eriksson, Peter Carlsson) 
skall utbetalas via huvudkassan. Förutsättning härför är att kom
mande anslag via ÖS till fotbollssidan innehålles till den mängd, 
som lönesidan uppgår till. Någon teknisk svårighet förklarade 
Gustafsson ej föreligga för ett sådant arrangemang.

Upplysningsvis bekräftade Einar Wikberg, att likviditeten 
tålde de önskade transaktionerna. I förbigående informerade W. 
om att kostnaden för tidningen "Djurgårdaren" balanserades av 
annonsintäkter. Härav kunde ÖS-ledamöterna sluta sig till att 
tidningen numera utkommit.

§ 43: Medlemskort på livstid:

Redogjorde Reine Gustafsson för ett förslag att ta fram 
ett ständigt medlemskort att gälla så länge vederbörande medlem 
betalar sin årsavgift. Utbyte varje år undvikes därmed till
sammans med de väsentliga portokostnader, som betingas av en 
årlig distribution av medlemskorten. Gustafsson fick i uppdrag 
underhandla vidare för förslagets genomförande.

(forts.)
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§ 44: Orienterarna tar avsked:

Redogjorde Gustaf Douglas för orienteringsordförandens, 
Lars-Erik Forsberg, förslag till avveckling på försök av 
sektionsverksamheten. Förslaget har redan tagits av sektionen 
vid dess årsmöte den 31/1 1979.

Avvecklingen avser tävlingsverksamheten, som medlemmarna 
rekommenderas att fortsätta i Skarpnäcks OK, dit styrelsen 
ställer en kollektiv medlemsansökan och därtill kr. 400:- till 
startavgifter för djurgårdare i de fall Skarpnäck ej betalar 
dessa.

I övrigt skall DIF:s orienteringssektion bestå och som 
hittills driva stugan i Höjden (arrenderas av kommunen).

Sektionenes beslut gäller för 1979 och skall därefter om
prövas på nästa årsmöte.

Överstyrelsen beslöt godkänna sektionens åtgärder.

§ 45: Ansökan om varuhuslotteri:

Beslöts att hos vederbörande myndighet ansöka om tillstånd 
att anordna ett varuhuslotteri omfattande kr. 15.000:- att 
säljas till förmån för föreningens ungdomsverksamhet. Beslöts 
att till lotteriföreståndare utse Lennart Öberg.

I sammanhanget meddelade Öberg att två lotterier redo
visats med så gott resultat att kr. 0.500:- tillförts behövande 
sektionskassor.

§ 46: Skrivelser:

Föredrogs skrivelser från
a) AIK:s huvudstyrelse av den 2/2 1979 med begäran om över

läggningar med ÖS för övergångar gällande Ingemar Lindewall 
och Thomas Hansson. Enligt besked från DIF:s fotbollsstyrelse 
var ärendet utagerat i och med att spelarna ej längre önskade 
övergång till AIK. Beslöts att sekreterararen informerar sig 
med AIK;

b) Tyresö Fotbollförening med klagomål på osunda värvnings
metoder från Djurgårdens sida. Upplystes att sektionsstyrelsen 
haft kontakt med Tyresö och överenskommit om samarbete. Sekre
teraren uppdrogs att även här informera sig.

§ A7: Audiens för Supporterklubben:

På framställning av Sven Öberg i Djurgårdens Supporters 
Club om en träff med ÖS för information om den allsvenska or
ganisation av landets supporterklubbar, som tillstyrkts vid 
ett sammanträde i Norrköping den 3/2/79, beslöts att inbjuda 
Supporterklubbens representanter till ÖS-sammanträde t den 26/2 
1979 kl. 19.30.

Härefter avslutades dagens sammanträde.

Justeras: Vid protokollet:

(Gustaf Douglas) (Karl Liliequist


